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    诚信考试
　　The end of the term is coming soon. All the students are preparing for the final exam. Some students want to get the high mark by playing some tricks. There is no meaning to do this. Honesty is very important, because it decides what kind of person we will be. So we should behave ourselves well and our parents will be proud of us.
　　期末快到了。所有的学生都在为期末考试做准备。一些学生想要通过耍一些小手段来获得高分。这样做是没有意义的。诚实是非常重要的，它决定了我们将会成为什么样的人。所以我们应该自律，这样我们的.父母也会为我们骄傲。
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可爱的弟弟
　　I have a little brother, and he is about ten months old. At first, I don't like home at all, because he is crying all the time and the house is full of noise. But now my little brother can control his emotion and he learns to walk and speak. He likes to imitate what I do, which is so funny. I will speak some strange words and he tries hard to speak it.
　　我有一个弟弟，他大约十个月大。一开始我一点都不喜欢他，因为他总是哭，把家里弄得吵吵的。不过，现在我的弟弟可以控制自己的情绪了，他学会了走路和说话。他喜欢模仿我的行为动作，这真的好好玩。我会说一些奇怪的话，之后让他努力跟我学。
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我喜欢读书
　　I like reading books so much, especially the novel books. When I start to go to school, my mother buys me the classic novel Harry Porter. I am so crazy about the movie, so I read the books very quickly. I gain so much knowledge and broaden my vision. I enjoy the novel world, because I can see other person’s story and then learn from it.
　　我喜欢读书，尤其是小说方面的书。我开始上学的时候，我妈妈给我买了经典小说《哈利波特》，因为我很喜欢这部电影，所以书我也看得很快。我获得了很多知识，拓宽自己的视野。我很享受小说的世界，因为我能看到别人的故事，然后从中学习。
